
REFERAT FRA STYREMØTE 6.03.2018 

Til stede: 

 Hans-Petter Kverneland 

 Erling Dyrhaug 

 Kari Anne Munro 

 Stein Haugbro 

 Kari Hauknes 

Referent: 
Kari Hauknes 
 

1  Økonomi: 
Innestående på konto: kr 800.044,-. 
 

2  Årsresultat 2017: 
Årsresultat 2017: kr 365.822, hvorav kr 300.000,- foreslås overført til vedlikeholdsfond. 
 

3  Innkomne saker til Årsmøtet: 
Ingen innkomne saker. 
 

4  Forberedelse til Årsmøtet 
Styret forbereder rehabilitering og oppussing av alle gjenstående sider på blokkene i 2019 
(kjøkkenterrasser og skillevegger i betong samt trepanel inkludert terrassebord) ved tilbuds-
innhenting som godkjennes i ekstraordinært sameiermøte pga. beløpets størrelse. 

 
5  Signaturer 
Styremedlemmene signerte Årsrapport for 2017. 

 
6  Evaluering av styrets arbeid, hvordan blir det nye styret 
Vi evaluerte årets arbeid og fant at vi hadde utført det vi anser som våre oppgaver. 
Hans-Petter, Erling, Wenche og Kari er på valg. Alle stiller seg til disposisjon for videre 
styrearbeid. 

 
7  Eventuelt 

 Hans Petter tar opp mangelfull vasking av oppgang med de det gjelder. Styret håper at 
dette hjelper, slik at vi slipper andre tiltak. 

 Et sikringsskap i nr. 42 bråker. Det er et rele som klikker. Erling følger opp med 
elektriker. 

 Renten er reforhandlet med Handelsbanken fra eksisterende 3.65% til 3%. 

 Styret har fordelt styrehonoraret som i fjor (under forutsetning av at dette blir vedtatt).  


